

## Connaissez-vous Pop In the City ?

Il s'agit de la première course urbaine pour femmes en Europe. 500 femmes venues de tout le continent se retrouvent dans une ville européenne, le temps d'un week-end. Les participantes, en équipe de 2, doivent réussir des challenges artistiques, extrêmes, culturels, solidaires ou encore sportifs disséminés dans la ville. Le but étant de découvrir une ville différemment, de partager avec les locaux et de faire des choses impossibles en temps normal. La course est ouverte à toutes les aventurières entre 19 et 67 ans.

3 Pop In the City sont prévues cette année, et les places sont prises d'assaut. Rdv sur [www.popinthecity.com](http://www.popinthecity.com) et sur [www.transavia.com](http://www.transavia.com) pour réserver rapidement votre billet pour l'évènement !

Pop In the City : 195 € / personne pour course, dîner de gala et soirée.

*Have you ever heard of Pop In the City? It is the first urban adventure race for women in Europe. 500 women from all around the continent gather for a one-day race which takes place on a weekend, each time in a different European city. The participants, in teams of 2, need to complete artistic, extreme, cultural, sports and charity challenges scattered around town. The aim is to get to discover a city completely differently, to share with locals and do things you would never be able to do alone. The race is opened to all adventurous women, from 19 to 67.*

*Pop In the City is set to happen 3 times this year, and tickets sell out very quickly. Log on [www.popinthecity.com/english](http://www.popinthecity.com/english) for cities and dates, and quickly book your flight on [www.transavia.com](http://www.transavia.com) for the event !*

Pop In the City: 195 € / person, including race, gala dinner and party

